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No. 36324     

	May 28, 2015
	
	Le 28 mai 2015

	
	
	

	Coram:  Rothstein, Cromwell and Moldaver JJ.
	
	Coram : Les juges Rothstein, Cromwell et Moldaver

	
	
	

	BETWEEN:

Steven Tonner

Applicant

- and -

Real Estate Council of Ontario, Allan Johnson, Anita John and Bruce Jackson

Respondents
	
	ENTRE :

Steven Tonner

Demandeur

- et -

Conseil ontarien de l’immobilier, Allan Johnson, Anita John et Bruce Jackson

Intimés

	
	
	

	


JUDGMENT

[bookmark: _GoBack][bookmark: BM_1_]The motion to join this application for leave to appeal with the applicant’s application for leave to appeal received on March 30, 2015, is dismissed. The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C43012, 2008 ONCA 808, dated November 21, 2008, is dismissed. In any event, had such motion been granted, the application for leave to appeal would have been dismissed without costs.
	
	


JUGEMENT

La requête sollicitant la jonction de la présente demande d’autorisation d’appel et de celle du demandeur reçue le 30 mars 2015, est rejetée. La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C43012, 2008 ONCA 808, daté du 21 novembre 2008, est rejetée. Quoi qu’il en soit, même si la requête avait été accueillie, la demande d’autorisation d’appel aurait été rejetée sans dépens. 
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